

# Notulen Openbaar Overleg

**Datum:** 20 december 2023  
**Aanvang:** 19:30  
**Aanwezig:** Jos, René, Katja, Patty, Tamara, Maria, Peter, Frans  
**Afwezig:** Emiel, Tonny, Hanny, Henk  
**Notulist(e):** René  
**Gasten:** Liselot Fick, Joep Baltussen, Henry Pennings

## 1. Opening en vaststellen agenda

*Is er ten aanzien van één van de agendapunten sprake van een tegenstrijdig belang?* Antwoord is nee.

## 2. Nieuwe Dorpsraadleden

Voor de openstaande posities hebben zich 3 kandidaten gemeld, die de afgelopen maanden al enigszins hebben meegedraaid met de activiteiten van de dorpsraad. Aan hen wordt de vraag gesteld wat de ervaringen waren en of ze interesse hebben om zich aan te sluiten bij de Dorpsraad Sint Tunnis. Alle drie hebben zeer positief gereageerd en willen zich graag aansluiten. Vanuit de huidige Dorpsraad zijn er geen bezwaren, en met genoegen verwelkomen wij:

- Katja van der Zanden
- Tamara Olijhoek
- Patty Ponsen.

## 3. Ingekomen post, mededelingen en vragen:

- a. E-mail van de gemeente over de HogeNood-app:  
Oelbroeck en Eetcafé van Kol zijn aangemelde locaties waar men gebruik van kan maken.
- b. E-mail van de gemeente over de Woonvisie:  
Jos en Patty hebben de intentie om hierbij aanwezig te zijn.
- c. E-mail van de gemeente over informatie voor de dorpsraden:  
Henk heeft aangegeven dat hij van plan is om aanwezig te zijn bij de sessie van de gemeente.
- d. E-mail aan de gemeente over de weggeefactie van boompjes op 3 februari:  
Jos en eventueel Tamara zijn beschikbaar voor deze activiteit.
- e. Bericht van Joep over subsidies voor jeugdactiviteiten:  
De dorpsraad zal dit nauwlettend in de gaten houden.

## 4. Notulen vorige bijeenkomst

Worden goedgekeurd,

# Notulen Openbaar Overleg

## 5. Overig

- a. Presentatie nieuw logo Dorpsraad Jos
- i. Op 1 januari worden de nieuwe naambordjes geïntroduceerd. Er is overeengekomen dat we voor het Cabaret de oude naambordjes zullen dragen en tijdens en na afloop van het cabaret overstappen op de nieuwe. Bovendien is besloten om begin volgend jaar nieuwe en verbeterde naambordjes aan te schaffen. Actie René.
  - ii. We hebben afgesproken om te proberen 250 "nieuwe" vlaggen te verkopen tegen een prijs van 15,-- per stuk, waarbij er ook de mogelijkheid is om in te tekenen voor grotere vlaggen.
  - iii. Er is overeengekomen dat de totstandkoming van het ontwerp zal worden gepresenteerd.
- b. Stavaza Nieuwjaarsreceptie Frans  
Het draaiboek wordt doorgenomen en het verzoek is om op 1 januari om 14.30 aanwezig te zijn in Oelbroeck.
- c. Terugblik "heidag", afhechting standpunten & speerpunten René
- i. De heidag wordt kort doorgenomen en de nieuwe speerpunten worden nog eens benoemd.
    - Verbinden
    - Wonen
    - Levendig en Ondernemend dorp
    - Communicatie
  - ii. Rooster van aftreden (niet besproken)
  - iii. Taakverdeling matrix vaststellen.  
Matrix is doorgenomen en er zijn wat aanpassingen gedaan. De matrix is te vinden op Stack. Aanpassingen van de lijst zijn altijd mogelijk.
- d. Van longlist naar shortlist; mogelijke voorzitters Jos  
Iedereen heeft zijn/haar mening ingeleverd en Jos zal de short list nu opstellen.
- e. Principe uitgangspunt kermis 2024 Jos  
Idee is om soortgelijk feestje te vieren als toentertijd het sloopkogelfeest. Eventuele financiële winst is voor het dorp. Er lopen gesprekken over wie waarvoor verantwoordelijkheid is met diverse partijen.
- f. Leefbaarheidsfonds: Er is besloten om het maximale bedrag te verhogen naar 1000 euro, en het budget van de gemeente wordt verdubbeld met het eigen vermogen van de Dorpsraad. Daarnaast wordt voorgesteld om het Leefbaarheidsfonds een andere naam te geven, bijvoorbeeld "Subsidies," en ervoor te zorgen dat het gemakkelijker te vinden is op de website. Iedereen gaat hiermee akkoord. René zal de website aanpassen.
- g. Kerstverlichting. Elk jaar gaat circa 10% lichtslangen kapot. Tot nu toe kunnen we wel alles opvangen, maar de voorraad is bijna op. In het financieel potje van de kerstverlichting is nog 3130,- over en afspraak is dat dit nu mag worden ingezet om de zaak brandend te houden. Inschatting is dat dit voor de komende 5 jaar wel ok zal zijn.

# Notulen Openbaar Overleg

## 6. Speerpunten Dorpsraad:

- a. Verbinden
  - i. Servicebureau verenigingen  
30 december is er opnieuw overleg. Er zijn 4 tot 5 vrijwilligers die in het bureau willen. Als overleg goed verloopt dan is het de bedoelingen dat de afronding van de statuten in gang gezet wordt.
- b. Wonen
  - i. Terugkoppeling info Peelkant Oost Frans  
Gemeenteraad is akkoord met het plan, maar voor de uiteindelijke uitvoering wordt nog wel wat vertraging verwacht. Het aandeel sociale huurwoning zal minder dan 30% zijn. Dit is zeer zeker voor onze jeugd niet optimaal is een constatering van de dorpsraad.
- c. Communicatie
  - i. Voorstellen nieuwe leden dorpsraad in de Trots wordt afgesproken.
  - ii. Betere profilering van ons werk is en blijft belangrijk aandacht punt.
- d. Levendig en ondernemend dorp
  - i. WIU stavaza (niet besproken)
  - ii. Kernen C.V. stavaza (niet besproken)

## 7. Rondvraag en sluiting

Joep:

Enkele verenigingen in Sint Anthonis ontvangen nog steeds geen subsidie, hoewel er vermoedelijk mogelijkheden zijn. Er worden afspraken gemaakt over wie welke vereniging zal benaderen om ze er op te attenderen.

Het openbaar vervoer, met name de bus van Helmond naar Boxmeer, stopt vroeg in de avond. Zou het mogelijk zijn voor de buurtbus om een extra route in de avonduren aan te bieden? Wellicht is dit een kwestie die de Dorpsraad kan oppakken en stimuleren.

Wat betreft de woonvisie, lijkt het erop dat Sint Tunnis mogelijk achteraan komt te staan, gezien de goedkeuring van andere zaken in het dorp, zoals het Centrumplan en Peelkant Oost. Het zou wellicht een taak voor de Dorpsraad kunnen zijn om hierop aan te dringen.

Wat betreft de dorpsvlag, Joep heeft nog contacten die mogelijk kunnen helpen bij het ontwerp. Dorpsraad meldt dat het nieuwe ontwerp al vaststaat.

Liselot:

Een suggestie voor de dorpsraad zou kunnen zijn om enquêtes in het dorp uit te voeren, gericht op onderwerpen zoals ondernemerschap en andere relevante thema's. Daarnaast wordt het idee door haar geopperd om jaarlijks een avond te organiseren met een specifiek thema. De reactie vanuit de dorpsraad is dat dit in het verleden al met enige regelmaat is gedaan, maar dat er op dit moment geen concrete plannen zijn. Niettemin wordt benadrukt dat het uitvoeren van dergelijke initiatieven wel degelijk een belangrijke taak is van de dorpsraad, zoals ook blijkt uit onze nieuwe speerpunten en dat de dorpsraad hierover zeer zeker actie zal ondernemen.